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4b. Voordracht Zomernota 2016 

De heer Yurdakul (D66) zegt dat D66 tevreden is met de beantwoording van 

technische vragen. 

Over de reservering personeelslasten heeft de fractie nog een vraag. Hoeveel gaat de 

mogelijke uitkomst van de cao-onderhandeling bedragen? Dat is een structurele last 

die moet worden genomen. Hoe staat het met persoonlijke ontwikkelingsplannen 

(POP) voor werknemers? 

Er is een reservering van kosten voor de POP’s. Valt dit geld ooit vrij als die POP’s in 

de reguliere begroting meegaan? 

 

De heer Den Uyl (PvdA) zegt dat de Zomernota, wat de PvdA betreft, helder is. De 

beantwoording van de technische vragen geeft geen aanleiding om te twijfelen aan de 

helderheid van de Zomernota. Over de reserve bedrijfsvoering heeft de fractie eerder 

gezegd dat op enig moment geld opzij moet worden gezet voor politieke prioriteiten. 

Het gaat hier echter niet over politieke prioriteiten, maar over bedrijfsvoering. Een 

egalisatiereserve is voor uitgaven en investeringen. Als de Staten niet oppassen zijn 

zij de sturing daarover kwijt. Dat is de reden dat de PvdA niet overtuigd is van de 

noodzaak van een reserve bedrijfsvoering. 

 

De heer Deen (PVV) geeft aan dat de PVV de Zomernota een helder stuk vindt. De 

fractie kan ermee akkoord gaan, voor wat betreft de onderdelen die deze commissie 

aangaan. 

 

De heer Heijnen (CDA) vertelt dat zijn fractie een flink aantal technische vragen heeft 

gesteld. Het CDA vond de Zomernota namelijk niet zo helder. De vragen waarom 

nodig om te kunnen begrijpen waarom wijzigingen ten opzichte van de begroting 

zijn doorgevoerd. Vaak is de informatie voorhanden, maar wordt er in de Zomernota 

onvoldoende naar verwezen. Door het overhevelen van geld is het per programma of 

project lastig te beoordelen welke activiteiten wel of niet zijn uitgevoerd. De 

Zomernota zou juist het middel moeten zijn voor Provinciale Staten om te beoordelen 

hoe Gedeputeerde Staten het er hebben afgebracht ten opzichte van de begroting. 

Over alle beleidskaders heen zou dan bijgestuurd moeten kunnen worden. Die 

analyse is met de huidige Zomernota lastig te maken. De Kaderbrief is vooral 

beleidsmatig, terwijl de Zomernota zeer financieel van aard is. Dit zorgt voor een 

lastige discussie en onduidelijke besluitvorming. Wat het CDA betreft is dit een 

belangrijk signaal voor de discussie die in de Rekeningencommissie wordt gevoerd 

over de duidelijkheid van financiële stukken en de aanpassing ervan. Die 

duidelijkheid is cruciaal voor de dienstbaarheid van de provincie. 



Als men onder de streep kijkt, ligt de provincie financieel gezien goed op koers. De 

financiële ruimte is vergroot, zodat de plannen voor 2017 en later betaald kunnen 

worden.  

De negatieve beïnvloeding van het Provinciefonds door niet te benutten 

belastingcapaciteit. Het CDA is voorstander van het huidige lage tarief, maar de 

zuinigheid van de provincie lijkt nu bestraft te worden door een lagere uitkering. 

Hoelang is dit al het geval en hoeveel geld heeft de provincie misgelopen? Is 

onderzoek gedaan naar de optimale hoogte van opcenten in combinatie met de 

uitkering aan de provincie.? 

 

De heer Hoogervorst (SP) heeft de indruk dat over het algemeen zorgvuldig met de 

budgetten wordt omgegaan. Dat deze budgetbesteding niet altijd de voorkeur van de 

SP heeft, dat doet er in dit stadium niet toe. De antwoorden op technische vragen 

brachten vaak helderheid. Graag zou de heer Hoogervorst zien dat in de 

beantwoording wordt gelet op helder, duidelijk taalgebruik. Hij verwijst naar het 

antwoord op vraag 2. 

De voordracht vraagt Provinciale Staten akkoord te gaan met de instelling van drie 

nieuwe reserves. Deze reserves krijgen de instemming van de SP. Wel heeft de fractie 

enige moeite met de opmerking bij de reserve ‘Meekoppelkansen bij dijkversterking’. 

Wanneer Gedeputeerde Staten meekoppelkansen zien, zouden deze moeten worden 

besproken met Provinciale Staten. Alleen de term ‘communicatie’ is, wat de SP 

betreft, te vrijblijvend. Hoe moet deze term worden gelezen? 

De SP kan zich vinden in het beschikbaar stellen van een uitvoeringskrediet van 

€ 800.000 voor de realisatie van een tijdelijke busstrook tussen kruispunt ’t Schouw en 

Broek in Waterland. Het gaat om een aanpassing van het wegprofiel. De busstrook 

die west ligt, wordt verhuisd naar oost. Doen dezelfde problemen zich dan niet voor 

in de ochtendspits? Heeft deze ‘spoedprocedure’ gevolgen voor de verdere 

bereikbaarheid van Broek in Waterland en bijvoorbeeld voor het onderzoek naar de 

ideeën van de Dorpsraad? 

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) sluit zich aan bij de vragen van de heer Hoogervorst 

over de busbaan. 

De technische vragen die 50PLUS eerder stelde, zijn goed beantwoord. 

 

De heer Klein (ChristenUnie-SGP) bedankt voor de Zomernota en de beantwoording 

van technische vragen. De fractie sluit zich aan bij de opmerking over duidelijk 

taalgebruik. Sommige uitleg staat driemaal genoemd, zowel bij de hoofd- als 

subdoelen. Dat komt de leesbaarheid niet ten goede. Hopelijk kan daarvoor een 

betere vorm worden gevonden. 

Het viel de fractie op dat er geen opmerkingen worden gemaakt over eventuele 

financiële gevolgen voor het later opleveren van de Westfrisiaweg. Is bekend of er 

meerkosten komen voor de provincie? 



Bij doel 2.1.3 over het HOV richting het zuiden (Hoofddorp-Sassenheim-Noordwijk) 

staat dat de output niet wordt gehaald, omdat het onlosmakelijk is gekoppeld aan de 

Duinpolderweg. Inzake de Duinpolderweg worden heel veel bijeenkomsten 

georganiseerd en gebeurt er veel. Kan de gedeputeerde meer vertellen over wat er 

wordt gedaan aan het HOV-project? 

De grootste wijziging in programma 8 betreft de consequenties van de verhuizing 

van leasebedrijven. De provincie ontvangt € 5,4 miljoen extra en het kost de provincie 

een bedrag in het Provinciefonds. De SP vindt het zonde om het positieve verschil 

van circa € 3 miljoen in de Algemene Middelen te stoppen. De fractie stelt voor het 

geld in te zetten om de CO2 uitstoot van autoverkeer terug te brengen. 

 

Bij interruptie vraagt de heer Leever (ONH) of de SP met hem van mening is dat het 

verschil van € 3 miljoen als negatief moet worden gezien. Het kost de provincie 

namelijk meer dan € 300.000 naar aanleiding van dit positieve gegeven. 

 

De heer Klein (ChristenUnie-SGP) antwoordt dat de provincie er netto meer aan over 

houdt. De provincie haalt namelijk meer opcenten binnen. 

 

De heer Van Berkum (GroenLinks) is benieuwd naar het optimale niveau van de 

opcenten. 

Op pagina 5 wordt gesproken over geoormerkte stortingen in de algemene reserve. 

Vindt de gedeputeerde het niet vreemd om geoormerkte stortingen te doen in de 

algemene reserve? 

 

De heer Zoon (PvdD) is blij dat er een uitvoeringsregeling voor drugsafval. Hij vindt 

het jammer dat daar 50% voor is gereserveerd. De PvdD denkt na over het mogelijk 

indienen van een motie in Provinciale Staten. 

 

De heer Leever (ONH) zegt dat ONH zich kan vinden in de Zomernota. De fractie 

ontdekte veel mutaties in de diverse tabellen zonder enige verklaring of uitleg. Met 

name het onderdeel Openbaar bestuur blinkt hierin uit. ONH zou graag zien dat bij 

mutaties van 5% of meer altijd een verklaring wordt gegeven. Wat is de reactie van 

gedeputeerde hierop? 

In het geval van apparaatskosten lijken wat ruwe schattingen te worden gemaakt. 

Wat blijft er dan over van de nauwkeurigheid van begroten? De tekstuele 

verklaringen bij de tabellen is de verantwoordelijkheid van Gedeputeerde Staten. Die 

verklaringen moeten een verduidelijking van de tabel zijn. Gestart zou kunnen 

worden met een korte omschrijving van technische termen als ‘apparaatskosten’ en 

‘directe lasten’ om daar vervolgens concrete invulling aan te geven. Apparaatskosten 

zouden aan het aantal fte gekoppeld kunnen worden. 

Van de lijst van subsidies bij de uitvoeringsregeling zijn tientallen subsidies 

geschrapt. In de begroting van 2016 komen veel van die geschrapte subsidies niet 

voor. Men kan toch niet schrappen wat er niet is? Blijkbaar zijn de betreffende 



tientallen subsidies toegevoegd via een eerste begrotingwijziging om een paar 

maanden later via de Zomernota te worden geschrapt. 

Wat is de inhoud van de subsidies? Vallen deze onder de kerntaken van de 

provincie? Waarom moet dit zo omslachtig gebeuren en omschreven worden? ONH 

zou het zeer op prijs stellen als in een korte notitie het gebeuren rond deze subsidies 

wordt uitgelegd. 

Over pagina 112 vraagt de heer Leever voor welk bedrag de panden in het Florapark 

zijn aangekocht en wanneer? Hoeveel bedragen de positieve inkomsten in het geheel? 

 

Bij interruptie merkt de heer Yurdakul (D66) op dat bij afwijkingen een 

bestedingsgrens van € 100.000 wordt gehanteerd. Realiseert de heer Leever zich waar 

hij aan begint als hij vraagt om bij elke afwijking van 5% of meer een toelichting te 

geven? ONH was toch de fractie die de begroting te dik vond? 

 

De heer Leever (ONH) denkt dat de uitleg duidelijkheid biedt over de vraag waarom 

de mutaties genoteerd staan. 

 

De heer Van Straaten (VVD) bedankt Gedeputeerde Staten voor de heldere 

beantwoording van technische vragen. Met deze Zomernota wordt in feite de tweede 

begrotingswijziging bekrachtigd. 

Crailo staat ter discussie. Wat is de huidige stand van zaken? Door de provincie was  

€ 2,1 miljoen uitgetrokken voor het verhuur klaarmaken van de terreinen en de 

opstallen. Er was ook een huuropbrengst geraamd. In hoeverre zijn die kosten te 

verhalen op het COA? 

De VVD kan instemmen met de Zomernota en met de instelling van de voorgestelde 

reserves. 

 

Gedeputeerde Post legt uit dat de provincie de opcenten van de 

motorrijtuigenbelasting int. Een deel daarvan wordt meegenomen bij de bepaling van 

de hoogte van het Provinciefonds. De provincie wordt niet gekort voor zuinig 

gedrag. De vestiging van leasebedrijven levert de provincie extra inkomsten op. Voor 

die extra belastinginkomsten wordt de provincie gecorrigeerd in het Provinciefonds. 

Tot op zekere hoogte zijn het communicerende vaten. 

Het verleggen van de busstrook zou niet  moeten betekenen dat het probleem wordt 

verlegd. In de spits zitten de problemen juist aan de andere zijde. Om die reden 

wordt de busstrook op die plek verlegd. De ideeën van de Dorpsraad Broek in 

Waterland komen hierdoor niet in het gedrang. Het verleggen van de busstrook is 

geen permanente oplossing. De permanente oplossing is afhankelijk van de 

vergelijkbaarheid van het initiatief van de Dorpsraad en het voorstel van het college 

van Gedeputeerde Staten zoals het er lag. Die twee worden op één leest geschoeid, in 

nauw overleg met de Dorpsraad. De Dorpsraad wordt in elke stap en daarin te 

maken keuze betrokken. De busstrook biedt een oplossing tot de tijd dat een 

definitieve oplossing is gekozen en gerealiseerd. 



In de richting van de heer Klein merkt de gedeputeerde op dat de redundantie in de 

Zomernota is geadresseerd aan zijn collega-Statenleden en niet aan de gedeputeerde. 

Op dit moment zijn de kosten van het later opleveren van de N23 nog niet bekend 

omdat de omvang van het dispuut nog niet bekend is. Als een en ander goed in beeld 

is, worden Provinciale Staten daarover geïnformeerd.  

Aan HOV Duin- en Bollenstreek wordt verder gewerkt om het plan 

uitvoeringsgereed te krijgen. Er worden geen onomkeerbare beslissingen genomen. 

Als wordt afgezien van oplossingen over de weg, dan wordt ook afgezien van 

oplossingen voor de bus. Die twee zijn onlosmakelijk aan elkaar verbonden. Het zou 

merkwaardig zijn om nu onomkeerbare beslissingen te nemen in het HOV als nog 

geen zekerheid is over verbeteringen op de weg. 

 

Bij interruptie vraagt de heer Klein (ChristenUnie-SGP) of het voorkeurstracé een 

onomkeerbare beslissing is. In punt 2.3.1. staat namelijk dat een doel is geschrapt. 

 

Gedeputeerde Post leest de paragraaf eerst na voordat zij op deze vraag terugkomt. 

Over het voorstel om de extra inkomsten vanwege leasebedrijven in te zetten van het 

terugdringen van CO2-uitstoot zegt de gedeputeerde dat het niet gezegd is dat alle 

leasebedrijven die formeel geregistreerd staan in Noord-Holland en uitsluitend in 

Noord-Holland rondrijden. Een leasebedrijf kan zich om administratief technische 

redenen (lees: motorrijtuigenbelasting en opcenten) in Noord-Holland vestigen, 

terwijl de leaseauto’s in Limburg rondrijden. Het is dus maar de vraag of alle 

leaseauto’s in Noord-Holland rondrijden. De provincie Noord-Holland heeft 

overigens niet het instrumentarium om CO2 maatregelen ten aanzien van mobiliteit 

te treffen. Wil de heer Klein hiermee toch aan de slag, dan zou de fractie kunnen 

nadenken over het indienen van een amendement in Provinciale Staten. 

Richting de heer Van Berkum merkt de gedeputeerde op dat een algemene reserve 

inderdaad een algemene reserve behoort te zijn. Omdat de betreffende middelen nog 

niet zijn bestemd, kan er geen bestemde reserve van worden gemaakt. Het enige 

alternatief is om de betreffende middelen te oormerken. De algemene middelen zijn 

vrij besteedbaar, want er is in formele zin nog geen bestemming gehecht aan die 

algemene middelen. Wel is er het plan om van die algemene middelen op enig 

moment een bedrag van circa € 14 miljoen te bestemmen. Dat is betekenis van het 

oormerken. 

 

De gedeputeerde zegt toe dat het college van Gedeputeerde Staten een notitie zal 

aanleveren met een uitleg over subsidies buiten uitvoeringsregeling. 

Inzake de toelichting op afwijkingen in de Zomernota is de afspraak gemaakt met 

Provinciale Staten dat alle uitgaven met een verschil van 10%  of meer dan € 100.000 

worden toegelicht. Een afwijking van 5% wordt te klein geacht om een toelichting op 

te geven. 

Het college van Gedeputeerde Staten is in spannende afwachting van de uitkomst 

inzake Crailo. Op basis van berichten in de pers zijn de voortekenen niet gunstig te 



noemen. Het college is voornemens op formele wijze schriftelijk te informeren bij 

COA naar de stand van zaken. Vooruitlopend op de totstandkoming van de 

huurovereenkomst zijn door de provincie nog geen maatregelen getroffen om 

daadwerkelijk te komen tot het verhuur klaarmaken. Die kosten zijn dus ook niet 

gemaakt. De inschatting van kosten tot nu zijn met name de inzet van eigen capaciteit 

om te komen tot een huurovereenkomst. Die kosten zijn slecht in rekening te 

brengen. 

Het antwoord op de vraag van de heer Klein luidt als volgt. Op dit moment is het 

overleg met Lisse over het voorkeurstracé nog gaande. De gedeputeerde gaat ervan 

uit dat de uiteindelijke beslissing over het voorkeurstracé niet een beslissing is die 

een onomkeerbaar proces in werking stelt. 

 

Gedeputeerde Loggen legt uit dat het persoonlijke opleidingsbudget is 

voortgekomen uit een dispuut wat de provincie en de vakbonden met elkaar over de 

besteding van deze gelden. Afgesproken is dat er nog een nadere invulling komt van 

de besteding van het geld in het persoonlijke opleidingsbudget. Zodra de uitwerking 

duidelijk is, zal de informatie worden gedeeld met Provinciale Staten. De evaluatie 

uit het verleden wordt daarbij betrokken. Dan volgt uiteindelijk een voorstel. 

De PvdA stelde een vraag over de bestemmingsreserve Bedrijfsvoering. De 

gedeputeerde verwijst naar de dynamiek die in de ICT-wereld gaande is.  Het 

genoemde bedrag moet worden gezien als een minimale ondergrens. Wil men alle 

ambities waarmaken dan moet aan hogere bedragen worden gedacht. Door de 

technische ontwikkeling die gaande is en het kunnen inspelen op alle actualiteiten, 

zal er op zijn minst een minimale reserve moeten zijn. Wil men enigszins aangehaakt 

blijven op alle ontwikkelingen die erg snel gaan, dan moet een organisatie dynamisch 

kunnen handelen. De gedeputeerde acht het verstandig om het op deze wijze te doen 

en vraagt om een minimale reserve, maar uiteindelijk besluiten Provinciale Staten. 

De meekoppelkansen en de Markermeerdijk horen formeel in een andere commissie 

thuis, maar wel bij deze portefeuillehouder. Eerder is gesproken over het bedrag dat 

hiervoor beschikbaar wordt gesteld. Er is sprake van een interactie waarbij van 

onderop wordt gevoed. De ideeën komen vanuit de regio, het Recreatieschap of 

gemeenten tot stand en niet vanuit Gedeputeerde Staten. Om die reden is gekozen 

voor de term ‘communiceren’. Als de lijst dadelijk bekend is, dan wordt die gedeeld 

met Provinciale Staten.  

Het is lastig om de apparaatskosten te koppelen aan het aantal fte. De provincie 

werkt met boekhoudregels, waarbij kosten worden gekoppeld aan programma’s. 

 

Tweede termijn: 

 

De heer Yurdakul (D66) begrijpt dat er overleg is geweest met de vakbonden over het 

budget voor de persoonlijke ontwikkeling van medewerkers, maar het is going 

concern. Het zou dus al goed geregeld moeten zijn in de bedrijfsvoering. Hoe kan nu 

het bedrag nog aanvullend opzij worden gezet? 



De gedeputeerde merkte op dat de besluitvorming, over de besteding van middelen, 

die langs Provinciale Staten gaat, drie tot zes maanden duurt. Om die reden is het 

college van Gedeputeerde Staten er een voorstander van om een reserve 

Bedrijfsvoering te gaan vormen. De heer Yurdakul wijst erop dat het om behoorlijk 

veel geld gaat. Niet duidelijk is waaraan het geld precies wordt besteed. Een 

behandelingstermijn van drie tot zes maanden kan wellicht worden versneld, als dat 

noodzakelijk is. 

 

De heer Den Uyl (PvdA) is van mening dat gedeputeerde Loggen nogal inhoudelijk 

inging op nut en noodzaak van investeringen in infrastructuur. De vraag van de heer 

Den Uyl was of Provinciale Staten nu eigenlijk wel zouden moeten instemmen met 

een egalisatiereserve. Hij sluit zich wat dat betreft aan bij de woorden van de heer 

Yurdakul. Als het echt nodig is dan zou de heer Den Uyl liever zien dat Provinciale 

Staten de behandeling versnellen dan dat er een egalisatiereserve wordt ingesteld. 

 

De heer Heijnen (CDA) is het met de gedeputeerde Loggen eens dat goede 

infrastructuur noodzakelijk is om efficiënt en plezierig te kunnen werken. Anderzijds 

moeten Provinciale Staten wel een bedrag ter beschikking stellen zonder dat duidelijk 

is wat er exact onder zit. Mogelijk is een tussenvorm mogelijk door middel van een 

onderliggend meerjarenplan, zodat duidelijk is waar het geld naar toegaat. 

 

De heer Hoogervorst (SP) kreeg de tip van gedeputeerde Post om met een 

amendement te komen om een deel van het budgetoverschot te gaan bestemmen 

voor de aanpak van CO2-uitstoot. Hij vindt het een verstandig advies. Kan de 

gedeputeerde aangeven wat de provincie verdient aan de vestiging van een 

leasebedrijf? 

 

De heer Klein (ChristenUnie-SGP) heeft er alle begrip voor dat de informatie over de 

Westfrisiaweg nog niet bekend is. Kan de gedeputeerde aangeven wanneer er wel 

meer duidelijkheid is over de meerkosten? 

Vooruitlopend op de behandeling in de commissie Ruimte Wonen Water merkt de 

heer Klein over de reserve meekoppelkansen op dat hij de doelen nog zo vaag vindt. 

Daarmee lijkt het meer een budget- dan een doelreserve. 

Ten slotte adviseert de heer Klein om heel duidelijk te communiceren dat het in Broek 

in Waterland gaat om een tijdelijke oplossing wanneer de busstrook wordt verlegd en 

dat de boel over vier jaar opnieuw op de schop gaat. De fractie neemt het advies van 

de gedeputeerde graag mee. 

 

De heer Leever (ONH) vertelt dat zijn fractie blij is dat de villa’s verkocht zijn. Wat 

staat er nog te koop en wat is de boekwinst? 

 

Gedeputeerde Post merkt op richting de heer Hoogervorst (SP) dat zij niet kan 

aangeven wat de vestiging van een leasebedrijf de provincie oplevert. Het hangt 



namelijk af van de omvang van het leasebedrijf, het gewicht van de leaseauto’s, het 

moment van het jaar waarop het bedrijf zich vestigt en de naverwante korting die de 

provincie krijgt op het Provinciefonds. De provincie Noord-Holland plukt wel 

duidelijk de vruchten van het zijn van de provincie met de laagste opcenten. De 

provincie kent de grootste dichtheid van leasebedrijven. Het is voor hen zeer 

voordelig om in Noord-Holland gevestigd te zijn. 

De gedeputeerde weet niet wanneer meer duidelijkheid kan worden gegeven over de 

extra kosten voor de Westfrisiaweg. Op dit moment is discussie over welke kosten 

door wie betaald moeten worden. De gedeputeerde heeft vernomen dat een 

arbitrageprocedure aanhangig is gemaakt. Zij verwacht dat het dan nog wel een jaar 

tot anderhalf jaar kan duren voordat partijen er met elkaar uit zijn. Zodra meer 

informatie kan worden gegeven ofwel over de arbitrage of over de vertraging, dan 

wordt een terugkoppeling gegeven via de kwartaal- en de tertiaire rapportage N23. 

De gedeputeerde zegt toe dat duidelijk zal worden gecommuniceerd over de 

busbaan. 

Van de villa’s die destijds in de verkoop zijn gegaan, zijn er inmiddels twee verkocht. 

Eén villa staat nog te koop. De gedeputeerde zegt over de boekwaarde dat de villa’s 

volledig waren afgeschreven. De totale opbrengst  is de boekwinst. 

 

Gedeputeerde Loggen zegt over de POB-gelden dat deze voortkomen uit decentrale 

gelden, waarover destijds afspraken zijn gemaakt met de vakbonden. Het college is er 

wederom met de vakbonden over in gesprek gegaan. Het komt nog terug naar 

Provinciale Staten. 

De reserve Bedrijfsvoering mag geen blackbox zijn, waarin maar wordt gestort en 

waarbij het aan een ander is om naar believen te besteden. Vanzelfsprekend komt er 

een bestedingsvoorstel met een meerjarige doorkijk waar de gelden aan worden 

besteed. De gedeputeerde adviseert om het voorstel eerst te bestuderen voordat 

wordt besloten of het wel of niet toereikend is. 

Het klopt dat de meekoppelkansen op dit moment een budgetreserve betreft. Partijen 

zijn nog met elkaar in overleg om te beoordelen welke projecten onder de scope van 

deze meekoppelkansen vallen.  Het proces loopt en de gedeputeerde heeft er geen 

zicht op hoe de interactie tussen het project en de implementatie in de alliantie zal 

gaan verlopen. Uiteindelijk komt er een lijst met projecten die binnen de 

randvoorwaarden vallen. De term ‘communiceren’ doet het meest recht. Als het van 

onderop komt, moeten Provinciale Staten wel met heel goede argumenten komen om 

het niets te vinden. De gedeputeerde hecht aan de interactie en draagvlak van 

onderop. 

 

De voorzitter constateert dat de Zomernota in deze commissie voldoende is 

behandeld. De voordracht wordt als bespreekstuk doorgeleid naar Provinciale Staten. 

De notitie over subsidies in de uitvoeringsregel komt op de lijst van toezeggingen.  

 


